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Datum: måndagen den 4 december 2006 
Tid:  KL 13.15-15.00 
Plats:  16- 2041  
 
 
 Närvarande:  
 Daniel Löwenborg    Institutionen för arkeologi och antik historia 
 Maria Svensson   Institutionen för moderna språk 
 Annie Mattson    Litteraturvetenskapliga institutionen 
 Thomas Eriksson   Institutionen för arkeologi och antik historia 

Emma Nygren   Institutionen för idé- och lärdomshistoria (v. ordför.) 
 Hedda Söderlundh    Institutionen för nordiska språk 
 Petter Tistedt   Institutionen för idé- och lärdomshistoria 
 Sina Tezel      Institutionen för lingvistik och filologi (sekreterare) 
 Georg Stenborg    Institutionen för lingvistik och filologi 
 Marco Bianchi    Institutionen för nordiska språk (ordförande) 
 Markus Saers    Institutionen för lingvistik och filologi (kassör) 
 
§1  Öppnande av möte 
 Ordförande, Marco Bianchi, hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.  
 
§2  Fastställande av dagordning 
 Dagordningen fastställdes med följande ändringar: 
 - §8 Meddelanden, a) HDR:s styrelse flyttas till paragraf §6.0 
 
§3 Fastställande av röstlängd 
 Röstlängden fastställdes. 
 
§4  Val av justeringsperson tillika rösträknare 
 Thomas Eriksson.  
 
§5  Godkännande av kallelse 
 Kallelsen godkändes. 
 
§6.0 Meddelanden: HDR:s styrelse 

På begäran av en doktorand vid Språkvetenskapliga fakulteten och med anledning av 
valet av doktorandrepresentant till Språkvetenskapliga fakultetens fakultetsnämnd på 
HDR:s årsmöte den 22 maj 2006 lämnade styrelsen en kort redogörelse. Styrelsen 
beklagar att det uppstod en obehaglig situation i samband med valet i och med den 
bristande kommunikationen mellan valberedningen, styrelsen och kandidaterna före 
mötet. Styrelsen har därefter vidtagit en rad åtgärder för att en liknande situation inte 
ska uppstå. 
  

§6  Val av representanter 
 a) Representant i Historisk- filosofiska fakultetens självvärderingsgrupp 

Valberedningen föreslog Ludwig Qvarnström från Konstvetenskapliga institutionen. Mötet 
godkände valberedningens förslag. 
b) Suppleant i Språkvetenskapliga fakultetens forskarutbildningsnämnd. 
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Valberedningen hade inget förslag utan posten lämnas vakant. 
 
 

 
§7 Fyllnadsval 

a) Vice ordförande i HDR. 
Valberedningen föreslog Emma Nygren från Institutionen för idé- och lärdomshistoria. Mötet 
godkände valberedningens förslag. 
b) Representant i Språkvetenskapliga fakultetens SALT-grupp. 

 Valberedningen hade inget förslag utan posten lämnas vakant. 
c) Suppleant i Uppsala studentkårs doktorandnämnd från Historisk- filosofiska 

fakulteten. 
Valberedningen föreslog My Klockar Linder från Institutionen för idé- och lärdomshistoria. 
Mötet godkände valberedningens förslag. 
d) En ordinarie representant i Kulturvetenskapliga doktorandutskottet från 

Språkvetenskapliga fakulteten. 
Valberedningen föreslog Markus Saers från Institutionen för lingvistik och filologi. Mötet 
godkände valberedningens förslag. 

 
§8  Meddelanden 

a) HDR:s styrelse  
Marco Bianchi meddelade att det nu finns en diskussionstråd om HUMP uppe på PING- 
PONG och att vi sätter igång med utvärderingen om en månad. 
Vidare meddelade Markus Saers att eftersom HDR har en del pengar kvar i kassan kommer 
vi att bjuda med samtliga doktorandrepresentanter på en middag i början på nästa termin. 
 
b) Språkvetenskapliga fakultetsnämnden: 
Inga meddelanden.  

 
c) Historisk-filosofiska fakultetsnämnden: 
Inga meddelanden.  
 
d) Doktorandnämnden 
Markus Saers meddelade att huvudfrågan under mötet har handlat om läsplatserna på 
Carolina och att nämnden har till biblioteksstyrelsen skicket en skrivelse i ärendet.  

 En annan punkt som togs upp var en eventuell avidentifiering av ansökningar till 
doktorandutbildningen. Detta ansågs vara ett orealistiskt krav. DN ställde sig däremot bakom 
studentkårens skrivelse om avidentifiering av ansökningarna till grundutbildningen. 

 
e) KVDU 
Huvudfrågan under mötet har handlat om läsplatserna på Carolina. 
  
f) Områdesnämnden 

 Inga meddelanden.  
 

g) Forskarutbildningsnämnden 
Maria Svensson meddelade att man gått igenom antalet ansökningar till forskarutbildningen 
och hur många som skulle antas på samtliga institutioner. Hon meddelade också att i 
samband med detta togs stipendiefrågan upp. Det är nämligen en hel del doktorander som 
finansieras genom stipendier.  

 2



Uppsala Universitet Protokoll Sammanträdesdatum 
Humanistiska doktorandrådet                                                                       2006-12-04 
  
 

h) Jämställdhetsgruppen 
Inga meddelanden. 
 
i) Bolognagrupperna 
Inga meddelanden.  
 
j) Doktorandombudsmannen 
Inte närvarande. 
 
k) Institutionerna 
Institutionen för nordiska språk och litteraturvetenskapliga institutionen meddelade att två 
doktorander antagits på vardera institution. 

 
l) SALT 

 Inga meddelanden. 
 

m) Självvärderingsgrupperna. 
Marco Bianchi meddelade att man på Språkvetenskapliga fakulteten vaskar fram folk till de 
olika panelerna som tillsammans med externa professorer ska granska och värdera vår 
forskning.  

 
n) Övriga meddelanden. 
Inga meddelanden. 

  
§9 Hemsida för HDR  
 Styrelsen meddelade att en informationssida för HDR kommer att startas till våren. 
 
§10 Läsplatser på Carolina 

Marco Bianchi meddelade att biblioteksnämnden har beslutat att stänga av läsesalar på 
Carolina eftersom det kostar för mycket för fakulteterna. Mötet beslöt enhälligt att tillsätta en 
arbetsgrupp som får i uppdrag att tillsammans med Jesper Ducander, som är 
doktorandrepresentant i nämnden, för att formulera en skrivelse i ärendet. 

 
§11 Brandsäkerheten i Karin- Boye biblioteket. 

På grund av att man i Karin Boye biblioteket stänger vissa branddörrar under stängningstid 
uppstår en säkerhetsrisk för doktorander som har tillträde till biblioteket även efter 
stängningstid. Mötet beslöt enhälligt om att genom en skrivelse göra de ansvariga som har 
hand om säkerhetsfrågorna uppmärksamma på frågan. 

 
§ 12 Mötets avslutande. 
 Mötet avslutades av ordförande. 
 
 
 Uppsala, 10/1-07 
 
 Ordförande 
 Marco Bianchi 
 
 Vid protokollet    Thomas Eriksson 
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 Sina Tezel    Justeringsperson 
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